
خبرهای یک خطی؛ گفته باشم که …
.

*رئیس فدراسیون فوتبال به دیدار وزیر امور خارجه رفت و از او
برای میزبانی جام ملتها استمداد طلبید.

*کسی نیست به این اقای تازه رسیده به قدرت بگوید که سیلی نقد به
از حلوای نسیه است. اگر راست میگویی و عشق میزبانی داری به دنبال
حل مشکل میزبانی مسابقات برگشت مقدماتی جام جهانی را برای تیم
ملی حل کنید. نمیدانم چرا دوستان و اطرافیان تاج و کفاشیان علاقه

به برداشتن سنگ بزرگ دارند.

*شهردار اردبیل با فدراسیون کشتی تفاهم نامه امضا کرد و همزمان
با آن عدهای بر سر شوق آمده و نوشتند: “ورزش استان در مسیر

توسعه“

*فدای قامت و عزت و شأن و جلال و جبروت مسئولان بروم که این روزها
بدجوری بازار عقد تفاهم نامه را داغِ داغ کردهاند. خلاصه در
سالهای اخیر نقش شهردار در توسعه ورزش و به خصوص فوتبال قابل
روئت است و نمونهاش هم حال و روز تیم فوتبال شهرداری بوده و هست.
انشااله که خداوند به همه دوستداران ورزش عمر عطا نماید تا اثرات
تفاهم نامه منعقده با فدراسیون کشتی در توسعه ورزش استان را شاهد
باشند. ولی دوستان شهردار حتما به وی یادآوری کنند که در مسیر
توسعه حتما از آسفالت با کیفیت مناسب استفاده کنند تا توسعه مورد

نظر در دام دستاندازها گرفتار نشود. انشااله.

*تفاهم نامه سه جانبه فدراسیون قایقرانی، اداره کل ورزش و جوانان
و شهردار اردبیل اولین بار در تاریخ ورزش این دیار منعقد شد.

*شهردار اردبیل در آستانه پایان قرن، عجب توجهی به ورزش دارد!
خدا حفظش بکند. این همه دست و دلبازی از او کاملا ستودنی است ولی
معنی اولین بار در تاریخ ورزش این دیار را متوجه نشدیم، این که
چرا باید تفاهم نامه در ردیف اولینهای استان قرار بگیرد. خلاصه
شهرت بازی در خون برخی هاست و از این بابت نمیتوان خرده گرفت.

*شهردار اردبیل در جلسه شورای عالی ورزش گفت: توسعه زیر ساختهای
ورزشی در محلات و سایر مناطق در راستای سلامتی جامعه است. باید
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تمام سلیقههای جامعه را برای توسعه ورزش و استعدادیابی در نظر
بگیریم.

*درود بر شهردار، اگر فوتبالی بود و تماشاگری، مطمئن شعار
شهردار، شهردار شهردار را سر میدادیم و بنر بزرگی از تمثالاش را
در بهترین نقطه ورزشگاه نصب میکردیم. این همه هواداری و طرفداری
از ورزش بینظیر است. زنده باد شهردار، پاینده باد شهردار. شهردار

ورزش دوست دوستت داریم، شهردار حامی فوتبال را عشق است!!

*در محلات حاشیه شهر اردبیل به همت هیئت تیراندازی با کمان مسابقه
و آموزش این رشته ورزشی برگزار شد.

در سال 99 بهنام کمالی رئیس هیئت استان از جمله رؤسایی است که
هرچه بیشتر کار کرده افزونتر مورد انتقاد قرار گرفته است. بیچاره
کارش را شروع نکرده تهدید به استیضاح شد. حالا هم که کار میکند و
تحرکی به این رشته در سطح منطقه داده است گویا همچنان از طرف
رقبا امنیت ریاستش تهدید میشود. نمیدانم چرا در دنیای مدیریت
ورزش استان، آستانه تحمل پذیرش شکست در رقابتهای انتخاباتی در حد

بسیاری پائین آمده است.

*مدیر کل ورزش و جوانان استان در شورای عالی ورزش گفته که دو و
نیم میلیارد تومان برای تجهیز سالن دوومیدانی لازم است که در

برنامه خرید تجهیزات سال 1400 در نظر گرفته شده است.

* اصلا چرا سالن تجهیز نشده را با عجله افتتاح کردیم حالا چگونه
امیدوار باید بود که حتما در سال آینده همه تجهیزات خریداری شود؟
ولی میشود چرا که برخیها خیلی با نفوذ هستند و میتوان کارهای
نشدنی را به سرعت شدنی کرد. امیدواریم که سالن از هر نظر به طور
کامل هرچه زودتر آماده بهرهبرداری بشود و به سرنوشت ورزشگاه 20

هزار نفری دچار نشود.

 


